

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 04/08 2020

JS	THMO	KIPE	KRT	TOSI	MOJO	HMR	FL	PEBO
	1					1		
Abest	Ejd.mest.	HR	BGH	UDL	EN	Sbest	MIS	HARO
1	1	1		1	1	JAN	1	1
Kopier fordelt 18 / 8 2020 af: MJT								

Afdeling: 37

Fremmødt: Troels, Kim, Caroline og Henrik.

**FAB indgået post:
10. august 2020**

Afbud: Prema og Kurt.

Referent: Troels.

- Dagsorden:**
1. Godkendelse af sidste referat
 2. Evt. indlæg fra ejendomsmester/inspektør
 3. Formanden: Siden sidst / indkommen post
 4. Igangværende initiativer i afdelingen
 5. Beboersager / klagesager
 6. Eventuelt

↓ Til boligselskabets kommentarer ↓

Ad 1.: Ok

Ad 2: Intet

Ad 3:

Bestyrelsen sender en bærebuget til Helle's (Afdeling 40 formand's) bisættelse.

Bestyrelsen har drøftet sammenlægning mellem afdeling 37 og afdeling 40. Den afdøde formand for afd. 40 kontaktede formanden for afdeling 37 med ønsket om at blive en del af afd. 37.

Bestyrelsen er meget åbne for ideen.

Blomsterløg plantes på "bakkerne". Vi begynder af forhører os om priser.

Hyre et It firma til at hjælpe med at lave nyhedsbrev, vi begynder at undersøge med priser.

Det skal igen lige mindes om at der ikke må udbetales fra vores konti, uden der er en skriftlig godkendelse fra formand og kasserer. Dette gælder også ved udbetalinger vedrørende fællesaktiviteter samt fælleshus.

Der bliver ikke husstandsomdelt papir i afdelingen, så fremadrettet vil vi ikke længere betale for flere end 10 eksemplarer af opslag.

Ok, det er noteret.

- Hvis det bliver aktuelt, skal det med på et ordinært mødet og vedtages der.

Mjt

Jeg takker for påmindelsen og vil være opmærksom på afregningerne fremadrettet.

Mjt

Bestyrelsen har besluttet at omdøbe/navngive området imellem hus 3-4-5 til Festivalpladsen, og området mellem 1-2-3 til Aktivitetspladsen.

Dette er vedtaget.

ParkNord er igen blevet kontaktet og er blevet bedt om at føre kontrol på vores områder.

Dette har været meget mangelfuldt.

De vil oppe kontrollen i området.

Forslag om at indkøbe en hoppeborg mere til afdelingen.
Pris ca: 15.000 Dkr. Den gamle vi har er ved at være godt slidt, samt en er for lidt da det giver lange køer.

Dette er vedtaget.

} Vil det være en som kun I (0137) vil kunne gøre brug af, eller også de andre afdelinger ??

Mjt

Forslag om en lille fælleskoncert med Bomles venner, hvis de er ledige i sensommeren.

Dette vil foregå på Festivalpladsen mellem hus 3-4-5.

Dette er vedtaget.

Forslag om at trække 2x230v og 1xkraft ud til enden af hus 4, i den ende hvor hus 2 er.

Dette er klargøring til kommende arrangementer over det næste år.

Dette er vedtaget.

} THMO: der er ikke sat penge af i budgettet til dette. Samt skal der undersøges hvor der nok amp. Til at trække dette. Vi får vores elektriker til at komme med et tilbud, så kan det komme med som forslag.

Er det muligt at bestyrelsen kan få råderet over en af garagerne ved hus 3, til opbevaring af aktivitets artikler, Hoppeborg m.m. ?

} THMO: Driften finder plads til jeres hoppeborg, tag fat i Ulrik.

Ad 4:

Der var opsat en "Giraf" hoppeborg i weekenden, med stor succes. Vi forsøger at gentage succesen Lørdag i uge 33.

Ad 5: Intet

Ad. 6:

Det er blevet pointeret at vi i bestyrelsen har tavshedspligt, og at den skal overholdes.

Næste afdelingsbestyrelsesmøde afholdes den:

01 / 09 2020 kl 16:30